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Efterhånden som bestyrelsen er ved at falde på plads, har vi været så uheldige at to 

bestyrelsesmedlemmer er sprunget fra.  

Senest er det sket i dag, hvorfor vi nu mangler en ny suppleant. Bestyrelsen vil jf. vedtægterne 

udpege en af klubbens medlemmer som suppleant.  

Frank er fratrådt og Lise er tiltrådt dd.  

Vi håber inderligt på medlemmernes opbakning og forståelse for dette. 
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